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Ārkārtas biedru kopsapulci sasaukusi biedrības „Latvijas petanka sporta federācija” (turpmāk – LPSF) valde 
(valdes lēmumu (protokols Nr.LPSF/06122024)), LPSF Statūtos noteiktā kārtībā par to 09.12.2024 rakstiski 
paziņojot visiem LPSF biedriem,  informējot par sapulces sasaukšanas laiku, vietu, darba kārtību. 
 
LPSF  biedru kopsapulci atklāj LPSF prezidents Kristaps Stepiņš. Tiek konstatēts, ka uz 21.12.2024. LPSF 
ir 8 (astoņi)  biedri un  kopsapulcē  piedalās 6 (seši) biedri: 

- biedrība „Sporta klubs „Boule”” (pārstāv Vilnis Frēlihs); 
- Ventspils kērlinga klubs (pārstāv Inga Apmane); 
- SK Kangars (pārstāv Vladimirs Belijs, ar pilnvarojumu); 
- JRFPC (jauniešu regbija, futbola un petankas klubs) “UPESCIEMA WARRIORS” (pārstāv   

Edgars Silovs);  
- Biedrība “Sporta klubs “Petanks Ērģeme””  (pārstāv Imants Zvirbulis); 
- Biedrība “Sport Boules Club Riga” (pāŗstāv Ando Paļeļunas, ar pilnvarojumu); 

 
Sapulces darbā piedalās arī LPSF valdes locekļi Kristaps Stepiņš (LPSF prezidents), Agita Puriņa, Andis 
Paļeļunas  un Beāte Blūma 

 
LPSF biedru kopsapulce ir lemttiesīga un var uzsākt darbu.  

 
Atbilstoši  LPSF Statūtiem kopsapulci  vada  LPSF prezidents K. Stepiņš,  par  protokolistu – Vladimiru 
Beliju („par”- 6 (seši),  „pret” -0, „atturas”- 0) nolemj vienbalsīgi balsu skaitīšanu uzticēt Edgaram 
Silovam. 

 
 Darba kārtība: 
 

1. Valsts izlases veidošanas nolikums -  ziņo K. Stepiņš; 
2. Latvijas čempionāta 2025. gada nolikums –  ziņo K. Stepiņš; 
3. Latvijas klubu kausa izcīņas nolikums - ziņo K. Stepiņš; 
4. Latvijas čempionāta TIR disciplīnas nolikums - ziņo K. Stepiņš;  
5. 2025. gada sacensību kalendārs - ziņo K. Stepiņš; 
6. 2025. gada provizoriskais budžets - ziņo K. Stepiņš; 
7. Valdes locekļu vēlēšanas -  ziņo K. Stepiņš; 
8. Dažādi – ziņo K. Stepiņš. 

 
Kopsapulces norise: 

1. Valsts izlases veidošanas nolikums 
K. Stepiņš informē biedrus par valdes sēdē apspriesto jautājumu par izlašu veidošanu, uzsverot, ka 

trūkst finansējuma sertificēta trenera piesaistei. E. Silovs piedāvā izlašu veidošanu balstīt uz atlases 
sacensībām, nevis uz Latvijas čempionāta rezultātiem. I. Zvirbulis atbalsta E. Silova viedokli, norādot, ka 
daudzās Eiropas valstīs, tostarp Lietuvā un Igaunijā, izlašu veidošana tiek organizēta citādi nekā Latvijā. A. 
Paļeļunas skaidro, ka atlases sacensību organizēšana ziemā nav iespējama, jo trūkst piemērotu iekštelpu 
laukumu, savukārt vasarā sacensību kalendārs ir tik piesātināts, ka brīvie datumi neatliek atlases norisei. I. 
Apmane pievērš uzmanību, ka Eiropas un pasaules čempionātu datumi ik gadu mainās, padarot neiespējamu 
visu situāciju un iespējamo datumu precīzu paredzēšanu, kas varētu ietekmēt izlašu veidošanas procesu. E. 
Silovs vērš uzmanību, ka ļoti maz licencēto spēlētāju ir Latvijas nepilsoņi. E. Silovs piedāvā dzēst no 
nolikuma punktu 2.6. un atļaut veidot izlasi Latvijas čempioniem, arī tad, ja to sastāvā ir Latvijas nepilsonis. 



Pārējie biedri iebilst, norādot, ka Latvijas nepilsonis nav tiesīgs pārstāvēt Latvijas izlasi un nav 
nepieciešams veikt izņēmumus. 
  
E. Silovs ierosina grozīt nolikuma 2.1. punktu, mainot izlašu veidošanas nosacījumus. 
Balsojums Nr. 1.1. -  „par”- 2 (E.Silovs, I.Zvirbulis), „pret”- 4 (pārējie biedri), „atturas”- 0 
 
K.Stepiņš ierosina veikt redakcijas izmaiņas punktā 4.1., to papildinot ar tekstu “c) izmitināšana.”. 
Balsojums Nr. 1.2. -  „par”- 6 (visi), „pret”- 0, „atturas”- 0 
 
E.Silovs ierosina no nolikuma dzēst punktu 2.6. 
Balsojums Nr. 1.3. - „par”- 2 (E.Silovs, I.Zvirbulis), „pret”- 4 (pārējie biedri), „atturas”- 0 
 

2. Latvijas čempionāta 2025. gada nolikums 
 

Pulksten 12:38 Sapulcei pievienojas Rīgas Petanka pārstāvis ar pilnvarojumu – Beāte Blūma 
 

K. Stepiņš informē, ka LPSF valde piedāvā mainīt spēļu izspēļu kārtību cīņā par trešo vietu, nosakot 
uzvarētāju vienā spēlē, nevis līdz divām uzvarām. Tas tiek ierosināts, lai novērstu situāciju, kurā spēle par 
pirmo vietu noslēdzas ātrāk.  
 
Balsojums -  „par”- 6 (seši), „pret”-1 (viens), „atturas”- 0. 
 

Tāpat K. Stepiņš ziņo, ka valde izskata priekšlikumu sieviešu un vīriešu dubultspēļu Latvijas čempionātus 
organizēt divos posmos, ņemot vērā, ka šo čempionātu uzvarētāji pārstāv Latvijas izlasi. Diskusijas norisinās 
arī par dubultspēļu izspēļu kārtību. 
 
Balsojums -  „par”- 7 (septiņi), „pret”-0, „atturas”- 0. 
 
V. Frēlihs iesaka nolikumu papildināt ar punktu, kas nosaka, ka sākotnējais komandu pieteikums ir saistošs 
pretinieku sadalījumam un nevar tikt mainīts, ja komanda atbilstīgi nolikumam tiek pieteikta, atteikta vai 
tiek izmainīts tās sastāvs.  
 
Balsojums -  „par”- 7 (septiņi), „pret”-0, „atturas”- 0. 
 
E. Silovs piedāvā nolikumā atļaut veidot komandas Latvijas čempionātam no viena kluba. Tomēr biedri 
iebilst, norādot, ka Latvijas čempionātu mērķis ir veidot nacionālo izlasi, nevis klubu komandas, tādēļ ir 
jāļauj veidot pēc iespējas spēcīgākas komandas. 
 
Balsojums -  „par”- 2 (divi), „pret”-5(pieci), „atturas”- 0. 
 
I. Apmane rosina veikt izmaiņas attiecībā uz formastērpu prasībām, īpaši precizējot atļautās bikšu 
krāsas. 
Balsojums -  „par”- 7 (septiņi), „pret”-0, „atturas”- 0. 
 
LPSF biedri veic balsošanu par dienas kārtības maiņu. Punktu Nr. 7 “Valdes locekļu vēlēšanas” pārcelt uz 
punktu Nr. 3 un mainīt tās nosaukumu uz “Valdes locekļu atbrīvošana un ievēlēšana” 
 

3. Valdes locekļu atbrīvošana un ievēlēšana 
K.Stepiņš vērš klātesošo uzmanību, ka valdes loceklim A.Padrevicam ir beigušās pilnvaras, kā arī B.Blūmai 
un K.Stepiņam tās beidzas 2025. gada vasarā. Biedri piedāvā veikt balsojumu par divu valdes locekļu 
atbrīvošanu no pienākumu veikšanas. 
 
Balsojums par K.Stepiņa atbrīvošanu no valdes locekļa amata -  „par”- 7 (septiņi), „pret”-0, „atturas”- 0. 
Balsojums par B.Blūmas atbrīvošanu no valdes locekles amata -  „par”- 7 (septiņi), „pret”-0, „atturas”- 0. 
 
Pēc balsojuma LPSF valdē ir palikuši – A.Paļeļunas un A.Puriņa, biedri piedāvā ievēlēt trīs valdes locekļus. 
I.Apmane izvirza K.Stepiņu, K.Stepiņš izvirza Ando Paļeļunas, E.Silovs izvirza sevi. 



Balsojums par K.Stepiņa kļūšanu par valdes locekli -  „par”- 7 (septiņi), „pret”-0, „atturas”- 0. 
Balsojums par Ando Paļeļunas kļūšanu par valdes locekli - „par”- 7 (septiņi), „pret”-0, „atturas”- 0. 
Balsojums par E.Silova kļūšanu par valdes locekli -  „par”- 7 (septiņi), „pret”-0, „atturas”- 0. 
 
KOPSAPULCE   NOLĒMA : 
Atbrīvot (atsaukt) Beāti Blūmu un Kristapu Stepiņu no valdes locekļu amata pienākumu pildīšanas līdz ar 
šīs kopsapulces lēmuma pieņemšanas datumu. Ievēlēt Ando Paļeļunas, Edgaru Silovu un Kristapu Stepiņu 
par valdes locekļiem. 
 
biedrības „Sporta klubs „Boule”” pārstāvis Vilnis Frēlihs pamet kopsapulci. 
 

4. Latvijas klubu kausa izcīņas nolikums 
 
K. Stepiņš iepazīstina klātesošos ar LPSF valdes jauno Latvijas klubu kausa izcīņas izspēļu kārtības 
priekšlikumu. Biedri atbalsta valdes piedāvājumu un aicina LPSF valdi līdz 1. martam izstrādāt detalizētu 
izspēļu kārtību, lai to iesniegtu biedriem apstiprināšanai. 

 
5. Latvijas čempionāta TIR disciplīnas nolikums 

 
K. Stepiņš iepazīstina klātesošos ar LPSF valdes piedāvātajām izmaiņām nolikumā. Biedri atbalsta valdes 
piedāvājumu un aicina LPSF valdi līdz 1. martam izstrādāt detalizētu izspēļu kārtību, lai to iesniegtu 
biedriem apstiprināšanai. 

 
6. 2025. gada sacensību kalendārs 

 
K. Stepiņš iepazīstina klātesošos ar provizorisku sacensību kalendāru, norādot tajā EČ, PČ, citas 
starptautiskas sacensības, valsts svētkus u.c. A. Paļeļunas ierosina, ka katrs LPSF biedrs rīko vismaz vienu 
Latvijas čempionāta posmu. LPSF biedri koleģiāli sadala Latvijas čempionāta posmu rīkotājus un datumus. 
 

7. 2025. gada LPSF budžets 
 

K. Stepiņš klātesošajiem ieskicē iespējamo 2025. gada budžetu un to sadalījumu. K.Stepiņš informē biedrus 
par niansēm saistībā ar valsts budžeta dotācijām. 
 
 
 
Sapulces vadītājs                                                               Kristaps Stepiņš          
                                                   
 
Protokolēja                                                                        Vladimirs Belijs 

 


